

逸瓏園 住宅物業  
The Mediterranean Residential Properties  
電腦抽籤結果次序  
Computer Balloting Result Priority

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
A01000001	264	A01000026	297	A01000051	315	A01000076	17
A01000002	159	A01000027	321	A01000052	51	A01000077	96
A01000003	122	A01000028	23	A01000053	305	A01000078	247
A01000004	200	A01000029	309	A01000054	154	A01000079	130
A01000005	317	A01000030	109	A01000055	251	A01000080	329
A01000006	84	A01000031	177	A01000056	18	A01000081	256
A01000007	197	A01000032	60	A01000057	119	A01000082	50
A01000008	114	A01000033	260	A01000058	280	A01000083	222
A01000009	35	A01000034	57	A01000059	209	A01000084	107
A01000010	195	A01000035	269	A01000060	89	A01000085	126
A01000011	133	A01000036	7	A01000061	125	A01000086	218
A01000012	292	A01000037	8	A01000062	276	A01000087	88
A01000013	217	A01000038	295	A01000063	267	A01000088	199
A01000014	11	A01000039	208	A01000064	106	A01000089	190
A01000015	157	A01000040	135	A01000065	314	A01000090	92
A01000016	262	A01000041	87	A01000066	67	A01000091	32
A01000017	189	A01000042	333	A01000067	68	A01000092	252
A01000018	53	A01000043	335	A01000068	220	A01000093	331
A01000019	120	A01000044	169	A01000069	33	A01000094	143
A01000020	243	A01000045	72	A01000070	236	A01000095	152
A01000021	221	A01000046	215	A01000071	287	A01000096	294
A01000022	36	A01000047	85	A01000072	13	A01000097	25
A01000023	10	A01000048	233	A01000073	3	A01000098	176
A01000024	263	A01000049	203	A01000074	184	A01000099	239
A01000025	91	A01000050	29	A01000075	299	A01000100	112

登記人須按照下列「登記人報到時段」攜同其香港身份證或護照（視屬何情況而定）、及載有「登記號碼」之確認登記函親臨售樓處，經賣方確認並核實身份後方可有資格根據上述「抽籤結果次序」揀選於當時仍可供該登記人揀選的住宅物業。

Each Registrant shall personally attend the Sales Office according to the following "attending time slot for registrants". Registrants must bring along their H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) (as the case may be) and the letter of confirmation for registration bearing the "registration number". Registrants whose identities have been confirmed and verified by the Vendor shall be eligible to select the residential properties which are still available for selection by that Registrant at the time of selection in the order of the above "balloting result priority".

登記人如於下述對其適用之「登記人報到時段」後才到達售樓處，將被取消根據抽籤結果揀選住宅物業的資格。

Any Registrant who arrives at the Sales Office at any time later than the following "attending time slot for registrants" applicable to that Registrant shall not be eligible to select the residential properties in the order of priority according to the ballot results.

**售樓處地址：香港九龍海庭道18號奧海城2期商場1樓146, 148A號舖**

**Address of Sales Office: Shop 146, 148A, 1/F, Olympian City 2, 18 Hoi Ting Road, Kowloon, Hong Kong.**

抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記人報到時段 Attending Time Slot for Registrants	
	2015年12月22日	22 December 2015
1 - 180	上午10時至上午10時30分	10:00 am to 10:30 am
181或以後 or thereafter	上午10時30分至上午11時	10:30 am to 11:00 am

登記人將按上述「抽籤結果次序」揀選住宅物業。賣方保留最終決定權因應確認和核實登記人身份和其他程序之進度而調整揀選住宅物業時間。

The selection of residential properties will be conducted by Registrants according to the above "balloting result priority". The Vendor also reserves its right to revise the time of selection of residential properties in accordance with the progress of confirmation and verification of identities of Registrants or attending other necessary procedures.

如有任何爭議，賣方保留最終決定權而自行分配任何該指明住宅物業予任何有意欲購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any specified residential properties to any interested person.

逸瓏園 住宅物業  
The Mediterranean Residential Properties

電腦抽籤結果次序  
Computer Balloting Result Priority

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
A01000101	291	A01000126	22				
A01000102	111	A01000127	253				
A01000103	324	A01000128	136				
A01000104	161	A01000129	65				
A01000105	5	A01000130	272				
A01000106	173	A01000131	258				
A01000107	164	A01000132	46				
A01000108	312	A01000133	235				
A01000109	40	A01000134	151				
A01000110	306	A01000135	328				
A01000111	134	A01000136	170				
A01000112	332	A01000137	334				
A01000113	31	A01000138	168				
A01000114	201	A01000139	105				
A01000115	273	A01000140	219				
A01000116	82	A01000141	261				
A01000117	165	A01000142	54				
A01000118	298	A01000143	286				
A01000119	41	A01000144	21				
A01000120	326	A01000145	128				
A01000121	9	A01000146	246				
A01000122	172	A01000147	66				
A01000123	270	A01000148	187				
A01000124	123	A01000149	278				
A01000125	180	A01000150	146				

登記人須按照下列「登記人報到時段」攜同其香港身份證或護照（視屬何情況而定）、及載有「登記號碼」之確認登記函親臨售樓處，經賣方確認並核實身份後方可有資格根據上述「抽籤結果次序」揀選於當時仍可供該登記人揀選的住宅物業。

Each Registrant shall personally attend the Sales Office according to the following "attending time slot for registrants". Registrants must bring along their H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) (as the case may be) and the letter of confirmation for registration bearing the "registration number". Registrants whose identities have been confirmed and verified by the Vendor shall be eligible to select the residential properties which are still available for selection by that Registrant at the time of selection in the order of the above "balloting result priority".

登記人如於下述對其適用之「登記人報到時段」後才到達售樓處，將被取消根據抽籤結果揀選住宅物業的資格。

Any Registrant who arrives at the Sales Office at any time later than the following "attending time slot for registrants" applicable to that Registrant shall not be eligible to select the residential properties in the order of priority according to the ballot results.

**售樓處地址：香港九龍海庭道18號奧海城2期商場1樓146, 148A號舖**

**Address of Sales Office: Shop 146, 148A, 1/F, Olympian City 2, 18 Hoi Ting Road, Kowloon, Hong Kong.**

抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記人報到時段 Attending Time Slot for Registrants	
	2015年12月22日	22 December 2015
1 - 180	上午10時至上午10時30分	10:00 am to 10:30 am
181或以後 or thereafter	上午10時30分至上午11時	10:30 am to 11:00 am

登記人將按上述「抽籤結果次序」揀選住宅物業。賣方保留最終決定權因應確認和核實登記人身份和其他程序之進度而調整揀選住宅物業時間。

The selection of residential properties will be conducted by Registrants according to the above "balloting result priority". The Vendor also reserves its right to revise the time of selection of residential properties in accordance with the progress of confirmation and verification of identities of Registrants or attending other necessary procedures.

如有任何爭議，賣方保留最終決定權而自行分配任何該指明住宅物業予任何有意欲購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any specified residential properties to any interested person.

逸瓏園 住宅物業  
The Mediterranean Residential Properties  
電腦抽籤結果次序  
Computer Balloting Result Priority

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
B01000001	2	B01000026	230				
B01000002	174	B01000027	311				
B01000003	74	B01000028	95				
B01000004	193	B01000029	244				
B01000005	34	B01000030	77				
B01000006	194	B01000031	45				
B01000007	266	B01000032	185				
B01000008	115	B01000033	15				
B01000009	121	B01000034	250				
B01000010	330	B01000035	26				
B01000011	79	B01000036	303				
B01000012	179	B01000037	141				
B01000013	313	B01000038	237				
B01000014	150						
B01000015	132						
B01000016	226						
B01000017	137						
B01000018	228						
B01000019	302						
B01000020	124						
B01000021	153						
B01000022	254						
B01000023	4						
B01000024	304						
B01000025	102						

登記人須按照下列「登記人報到時段」攜同其香港身份證或護照（視屬何情況而定）、及載有「登記號碼」之確認登記函親臨售樓處，經賣方確認並核實身份後方可有資格根據上述「抽籤結果次序」揀選於當時仍可供該登記人揀選的住宅物業。

Each Registrant shall personally attend the Sales Office according to the following "attending time slot for registrants". Registrants must bring along their H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) (as the case may be) and the letter of confirmation for registration bearing the "registration number". Registrants whose identities have been confirmed and verified by the Vendor shall be eligible to select the residential properties which are still available for selection by that Registrant at the time of selection in the order of the above "balloting result priority".

登記人如於下述對其適用之「登記人報到時段」後才到達售樓處，將被取消根據抽籤結果揀選住宅物業的資格。

Any Registrant who arrives at the Sales Office at any time later than the following "attending time slot for registrants" applicable to that Registrant shall not be eligible to select the residential properties in the order of priority according to the ballot results.

**售樓處地址：香港九龍海庭道18號奧海城2期商場1樓146, 148A號舖**

**Address of Sales Office: Shop 146, 148A, 1/F, Olympian City 2, 18 Hoi Ting Road, Kowloon, Hong Kong.**

抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記人報到時段 Attending Time Slot for Registrants	
	2015年12月22日	22 December 2015
1 - 180	上午10時至上午10時30分	10:00 am to 10:30 am
181或以後 or thereafter	上午10時30分至上午11時	10:30 am to 11:00 am

登記人將按上述「抽籤結果次序」揀選住宅物業。賣方保留最終決定權因應確認和核實登記人身份和其他程序之進度而調整揀選住宅物業時間。

The selection of residential properties will be conducted by Registrants according to the above "balloting result priority". The Vendor also reserves its right to revise the time of selection of residential properties in accordance with the progress of confirmation and verification of identities of Registrants or attending other necessary procedures.

如有任何爭議，賣方保留最終決定權而自行分配任何該指明住宅物業予任何有意欲購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any specified residential properties to any interested person.

逸瓏園 住宅物業  
The Mediterranean Residential Properties

電腦抽籤結果次序  
Computer Balloting Result Priority

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
C01000001	202	C01000026	245	C01000051	327	C01000076	90
C01000002	48	C01000027	289	C01000052	142	C01000077	131
C01000003	16	C01000028	144	C01000053	78	C01000078	211
C01000004	284	C01000029	113	C01000054	191	C01000079	249
C01000005	71	C01000030	281	C01000055	156	C01000080	69
C01000006	323	C01000031	110	C01000056	268	C01000081	238
C01000007	206	C01000032	275	C01000057	301	C01000082	42
C01000008	52	C01000033	196	C01000058	139	C01000083	181
C01000009	198	C01000034	43	C01000059	178	C01000084	20
C01000010	56	C01000035	283	C01000060	12	C01000085	205
C01000011	171	C01000036	37	C01000061	116	C01000086	104
C01000012	27	C01000037	117	C01000062	257	C01000087	307
C01000013	155	C01000038	274	C01000063	229	C01000088	44
C01000014	290	C01000039	216	C01000064	145	C01000089	94
C01000015	73	C01000040	108	C01000065	212	C01000090	337
C01000016	192	C01000041	175	C01000066	101	C01000091	58
C01000017	308	C01000042	61	C01000067	320	C01000092	225
C01000018	149	C01000043	100	C01000068	39	C01000093	138
C01000019	55	C01000044	325	C01000069	241	C01000094	231
C01000020	207	C01000045	162	C01000070	103	C01000095	47
C01000021	227	C01000046	288	C01000071	214	C01000096	285
C01000022	81	C01000047	6	C01000072	1	C01000097	213
C01000023	62	C01000048	293	C01000073	14	C01000098	64
C01000024	186	C01000049	97	C01000074	300	C01000099	277
C01000025	70	C01000050	232	C01000075	316	C01000100	148

登記人須按照下列「登記人報到時段」攜同其香港身份證或護照（視屬何情況而定）、及載有「登記號碼」之確認登記函親臨售樓處，經賣方確認並核實身份後方可有資格根據上述「抽籤結果次序」揀選於當時仍可供該登記人揀選的住宅物業。

Each Registrant shall personally attend the Sales Office according to the following "attending time slot for registrants". Registrants must bring along their H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) (as the case may be) and the letter of confirmation for registration bearing the "registration number". Registrants whose identities have been confirmed and verified by the Vendor shall be eligible to select the residential properties which are still available for selection by that Registrant at the time of selection in the order of the above "balloting result priority".

登記人如於下述對其適用之「登記人報到時段」後才到達售樓處，將被取消根據抽籤結果揀選住宅物業的資格。

Any Registrant who arrives at the Sales Office at any time later than the following "attending time slot for registrants" applicable to that Registrant shall not be eligible to select the residential properties in the order of priority according to the ballot results.

**售樓處地址：香港九龍海庭道18號奧海城2期商場1樓146, 148A號舖**

**Address of Sales Office: Shop 146, 148A, 1/F, Olympian City 2, 18 Hoi Ting Road, Kowloon, Hong Kong.**

抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記人報到時段 Attending Time Slot for Registrants	
	2015年12月22日	22 December 2015
1 - 180	上午10時至上午10時30分	10:00 am to 10:30 am
181或以後 or thereafter	上午10時30分至上午11時	10:30 am to 11:00 am

登記人將按上述「抽籤結果次序」揀選住宅物業。賣方保留最終決定權因應確認和核實登記人身份和其他程序之進度而調整揀選住宅物業時間。

The selection of residential properties will be conducted by Registrants according to the above "balloting result priority". The Vendor also reserves its right to revise the time of selection of residential properties in accordance with the progress of confirmation and verification of identities of Registrants or attending other necessary procedures.

如有任何爭議，賣方保留最終決定權而自行分配任何該指明住宅物業予任何有意欲購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any specified residential properties to any interested person.

逸瓏園 住宅物業  
The Mediterranean Residential Properties

電腦抽籤結果次序  
Computer Balloting Result Priority

登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記號碼 Registration Number	抽籤結果次序 Balloting Result Priority
C01000101	279	C01000126	59				
C01000102	147	C01000127	129				
C01000103	183	C01000128	86				
C01000104	24	C01000129	242				
C01000105	210	C01000130	182				
C01000106	49	C01000131	63				
C01000107	30	C01000132	271				
C01000108	204	C01000133	98				
C01000109	127	C01000134	224				
C01000110	140	C01000135	38				
C01000111	240	C01000136	259				
C01000112	248	C01000137	19				
C01000113	75	C01000138	310				
C01000114	282	C01000139	167				
C01000115	93	C01000140	234				
C01000116	158	C01000141	76				
C01000117	318	C01000142	80				
C01000118	160	C01000143	322				
C01000119	265	C01000144	319				
C01000120	28	C01000145	163				
C01000121	223	C01000146	99				
C01000122	336	C01000147	255				
C01000123	118	C01000148	166				
C01000124	188	C01000149	296				
C01000125	83						

登記人須按照下列「登記人報到時段」攜同其香港身份證或護照（視屬何情況而定）、及載有「登記號碼」之確認登記函親臨售樓處，經賣方確認並核實身份後方可有資格根據上述「抽籤結果次序」揀選於當時仍可供該登記人揀選的住宅物業。

Each Registrant shall personally attend the Sales Office according to the following "attending time slot for registrants". Registrants must bring along their H.K.I.D. Card(s) or Passport(s) (as the case may be) and the letter of confirmation for registration bearing the "registration number". Registrants whose identities have been confirmed and verified by the Vendor shall be eligible to select the residential properties which are still available for selection by that Registrant at the time of selection in the order of the above "balloting result priority".

登記人如於下述對其適用之「登記人報到時段」後才到達售樓處，將被取消根據抽籤結果揀選住宅物業的資格。

Any Registrant who arrives at the Sales Office at any time later than the following "attending time slot for registrants" applicable to that Registrant shall not be eligible to select the residential properties in the order of priority according to the ballot results.

**售樓處地址：香港九龍海庭道18號奧海城2期商場1樓146, 148A號舖**

**Address of Sales Office: Shop 146, 148A, 1/F, Olympian City 2, 18 Hoi Ting Road, Kowloon, Hong Kong.**

抽籤結果次序 Balloting Result Priority	登記人報到時段 Attending Time Slot for Registrants	
	2015年12月22日	22 December 2015
1 - 180	上午10時至上午10時30分	10:00 am to 10:30 am
181或以後 or thereafter	上午10時30分至上午11時	10:30 am to 11:00 am

登記人將按上述「抽籤結果次序」揀選住宅物業。賣方保留最終決定權因應確認和核實登記人身份和其他程序之進度而調整揀選住宅物業時間。

The selection of residential properties will be conducted by Registrants according to the above "balloting result priority". The Vendor also reserves its right to revise the time of selection of residential properties in accordance with the progress of confirmation and verification of identities of Registrants or attending other necessary procedures.

如有任何爭議，賣方保留最終決定權而自行分配任何該指明住宅物業予任何有意欲購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any specified residential properties to any interested person.